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Trafiksäkerhet efter dödsolycka i Gottsunda 
 

Fredag den 10 maj ägde en tragisk dödsolycka rum på Musikvägen i Gottsunda. Enligt flera 

medier ska det innan olyckan ägt rum inkommit flera larm till kommunen om den farliga vägen 

som nyligen fått höjd hastighetsgräns. Gottsundabor har till kommunen efterfrågat farthinder, 

övervakade övergångsställen och fartkontroller, men inget har hänt. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till gatu- och samhällsnämndens 

ordförande: 

 

- Varför har de inkomna önskemålen om fartdämpande och trafiksäkerhetshöjande åtgärder inte 

tillgodosetts? 

 

- Vad avser politiskt ansvarigt minoritetsstyre göra för att dämpa fart och öka trafiksäkerhet på 

Musikvägen? 

 

- När kommer åtgärder som dämpar fart och ökar trafiksäkerhet på Musikvägen vara på plats? 

 

 

 

 

 

Tobias Smedberg (v), gruppledare och kommunalråd  


